
Verksamhetsberättelse 2024 HRF Kungsbacka  

Styrelsen har haft 7 styrelsemöten under året. 

Vi har planerat innehållet i programbladet, som numera bara 

skickas ut digitalt via SMS, mail och på hemsidan.  

På septembermarknaden hade vi information och 

tipspromenad med hörselfrågor. Inte så välbesökt. 

Hörseldagen på Fyren. Välbesökt, 25 personer som fick 

information och 15 som gjorde hörseltest.  

Under året har en broschyr om Hrf Kungsbacka ”Välkommen 

in i gemenskapen”, tagits fram. 

9 ”tjötaträffar” på café Spira. Välbesökt med mellan 8-20 

personer. 

50 år sedan föreningen startade firade vi på Lerbergs 

gårdscafé i Anneberg. Förbundsordförande Ulf Olsson 

berättade om hörselhjälpmedel då, nu och sedan. 

Medlemsmöte med föreläsning och information av 

kommunens syn och hörselsamordnare Christel Hallander.  

Medlemsantalet har ökat något. 

4 medlemmar var på distriktets årsmöte i Björkäng, Varberg. 

3 medlemmar var på distriktsmöte i Halmstad. 

Styrelsemedlemmar har varit i Varberg för utbildning i att 

sköta hemsidan och medlemsregistret. 

 


